
Referat fra styremøte 11.04.2000

  Dato:               11. april 2000

  Sted:               Bydalsveien 3, hos Anne Louise Andreassen

  Tilstede:          Turid Kongerød, Rune Stene, Ulf Morten Davidsen, Ole Christian Lier, Anne
Bjelke, Jon Erik Lindberg, Hans Petter Westby, Stig Aarø, Haldis Jakobsen, Anne Louise
Andreassen

   

   

  1.         Presentasjonsrunde

   

  De nye styremedlemmene presenterte seg.

   

  2.         Konstituering av nytt styre
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  Formann:       Stig Aarø                                 ny

  Kasserer:        Haldis Jakobsen                      gjenvalgt

  Sekretær:       Ulf Morten Davidsen              ny

  Styremedlem:Anne Louise Andreassen        gjenvalgt

  Rune Stene                              ny

  Turid Kongerød                      ny

   

  3.         Overrekkelse av effekter

   

  Det nye styret fikk overlevert sekretærkoffert, trafikk- og miljøplan, samt annet relevant utstyr
og regalier fra det avtroppende styret. Det gamle styret fikk overlevert en fortjent flaske hver for
vel utført arbeide, siden denne programposten rant ut i sanden under årsmøtet.
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  4.         Ola-billøp og grillfest

   

  Det blir Ola-billøp og grillfest lørdag 17. juni.

  Haldis ordner giro med kontingent og innkalling til de nevnte arrangementer.

  Turid tar ansvar for gjennomføring av olabilløpet, Stig kan tilby olabilverksted også i år. Stig gir
også festkomiteen beskjed om å sette i gang arbeidet med å planlegge en flott grillfest. Turid
distribuerer giroer.

   

  5.         Overskudd teatertur

   

  Teaterturen lørdag 8. april ga et overskudd på snaue 900 kroner. Disse pengene blir overført
lekeplasskomiteen. Lederen for lekeplasskomiteen, Henning Fog,  inviteres til neste styremøte.

   

  6.         Melding om nytt styre
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  Ulf Morten melder inn det nye styret til Fredrikstad kommune, Norges Velforbund og
Velposten.

   

  7.         Miljøbyprosjektet

   

  Stig innkaller Espen Evensen som representant for trafikk- og miljøkomiteen, til neste
styremøte for å være på offensiven mot kommunens Miljøbyprosjekt, hvor Bydalen er en del av
prosjektet Cicignon.

   

  8.         Negerdamer

   

  Vi avsluttet et hyggelig styremøte med å kikke på Terjes sjeldne og flotte samling av
negerdamer – hvorav noen kommer fra KK – Kråkerøy Keramikk!
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  Neste styremøte er berammet til onsdag 24. mai. Kl. 20.00 hos Haldis Jakobsen i
Bydalen Allé 30.

   

   

  Fredrikstad 14. april 2000

   

  Ulf Morten Davidsen

  sekretær
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